

EN

Please keep this manual and read it carefully before use. If you need further help, you can also contact our customer service.

SAFETY AND PRECAUTIONS

1. This product is for indoor use only.
2. Do not expose it to dust or extreme heat. High temperatures can damage the device.
3. This device must be used in a temperate climate, away from direct sunlight, open flames, heat, heating appliances, stoves or any other equipment that generates heat (including amplifiers). Do not install it near to sources of heat.

4. Do not expose it to moisture or any liquid.
5. Do not disassemble the product.
6. Do not use the product if it is damaged.
7. To clean the outside, use a clean, soft and slightly damp cloth.
8. The use of solvents and improper use can permanently damage the product and carries risks.
9. This device can be used by children aged 8 and over, as well as by people with reduced physical, sensory or mental abilities, or those lacking experience or knowledge of the device, as long as they are supervised or have received instructions on how to use the device safely and understand the risks involved. Children should not play with the device. Cleaning and maintenance must not be performed by children without supervision.

DISPOSAL OF OLD ELECTRICAL & ELECTRONIC EQUIPMENT

This symbol on the product or on its packaging indicates that this product shall not be treated as household waste. Instead it should be taken to an applicable collection point for the recycling of electrical and electronic equipment. By ensuring that this equipment is disposed of correctly you will help prevent potential negative consequences for the environment and human health, which could otherwise be caused by inappropriate waste handling of this product. The recycling of materials will help to conserve natural resources.

For more information please contact your local council or waste disposal service.



CUSTOMER SERVICE

For more information, please contact our customer service: service-clients@force-mobility.fr

DECLARATION OF CONFORMITY:

Hereby, Bigben Connected SAS declares that the radio equipment type mains charger is in compliance with Directive 2014/53/EU. The full text of the EU declaration of conformity is available at the following internet address: https://www.bigben-connected.com/declaration_conformity.php

LIFETIME WARRANTY

Register on the site within 30 days of your purchase; have your receipt at hand and follow the instructions. Force Power is guaranteed for life! We will replace it free. To activate the warranty, register on the site: www.force-power.fr

AR

يُرجى الحفاظ على هذا الدليل وقراءته بدقة قبل الاستخدام. إذا احتجت إلى أي مساعدة إضافية، يمكنك التوصل أيضًا مع فريق خدمة العملاء لدينا.

الأمان والإجراءات الوقائية

1. هذا المنتج مُقد للاستخدام داخل المنزل فقط.
2. لا تعرّضه للغيار أو الحرارة الشديدة. إنّ درجات الحرارة العالية قد تُؤذي إلى تلف الجهاز.
3. يجب أن يُستخدم هذا الجهاز في مناخ معتدل. بعيدًا عن ضوء الشمس المباشر، النيران المشتعلة، الحرارة، أجهزة التدفئة، المواقد، أو أي أجهزة أخرى تولد حرارة (بما في ذلك مكبرات الصوت). لا تُركبه بالقرب من مصادر الحرارة.

4. لا تعرّضه للرطوبة أو لأي سائل.
5. لا تفكّه المنتج.
6. لا تستخدم المنتج إذا تعرّض للتلف.
7. لتنظيف الجزء الخارجي، استخدم قطعة قماش مبللة قليلاً وناعمة ونظيفة.
8. إن استخدام المذيبات والاستخدام غير الصحيح قد يؤدي إلى تلف المنتج نهائيًا وقد ينطوي على مخاطر.
9. هذا الجهاز يمكن استخدامه من قبل الأطفال الذين يبلغون 8 أعوام أو أكثر، وكذلك الأشخاص الذين يعانون من انخفاض في القدرات البدنية أو الحسية أو العقلية، أو هؤلاء الذين يفتقرون إلى الخبرة أو المعرفة بشأن الجهاز، ما دام يتم الإشراف عليهم أو قد تلقوا تعليمات عن كيفية استخدام الجهاز بأمان ويستوعبون المخاطر المترتبة نتيجة الاستخدام الخاطئ. يجب ألا يلعب الأطفال بالجهاز، يجب ألا يجري الأطفال أعمال التنظيف والصيانة بدون خضوعهم للإشراف.

التخلص من الأجهزة الكهربائية والإلكترونية

إنّ هذا الرمز الموجود على المنتج أو على عبوة التغليف الخاصة به يبيّن أنه يجب ألاّ تعامل هذا المنتج كنفايات منزلية. في المقابل، ينبغي أخذ المنتج إلى نقطة تجميع منيطة لإعادة تدوير الأجهزة الكهربائية والإلكترونية. بضمن التخلص من هذا الجهاز بطريقة صحيحة، فأنت ستمنع حدوث عواقب سلبية محتملة على البيئة وصحة البشر. وقد يسبب التخلص غير المناسب من هذا المنتج في حدوثها. إنّ إعادة تدوير المواد ستساعد في الحفاظ على الموارد الطبيعية.

لمزيد من المعلومات، يُرجى التوصل مع المجلس المحلي أو جهاز التخلص من النفايات التابع لمنطقتك.



لمزيد من المعلومات، يُرجى التوصل مع فريق خدمة العملاء لدينا: service-clients@force-mobility.fr

إعلان المطابقة

بموجب هذه الوثيقة، تعلن Bigben Connected SAS أنّ شاحن الموصل الرئيسي لنوع أجهزة الراديو يتوافق مع الأمر التوجيهي 2014/53/EE. يتوفر النص الكامل لإعلان الاتحاد الأوروبي من المطابقة على عنوان الويب التالي: https://www.bigben-connected.com/declaration_conformity.php

ضمان مدى الحياة

سجّل على الموقع خلال 30 يومًا من عملية الشراء التي أجريتها، وحضّر إيصالك واتّبع التعليمات. إنّ Force Power مضمونة مدى الحياة! سنبدلكه مجانًا. لتفعيل الضمان، سجّل على الموقع: www.forcepower.fr

WWW.FORCE-POWER.FR

EN. Lifetime warranty and instruction manual available at www.force-power.fr

يتوفر دليل التعليمات والضمان مدى الحياة على **AR**.
www.force-power.fr

FORCE POWER

FPCS30WCGANRG

MANUFACTURER : Bigben Connected
65-67, rue de la Victoire
75009 Paris - France
www.force-mobility.fr

طاقة الإدخال/Input Power

100-240V ~ 50/60Hz, 0.8A (Max)

الطاقة الناتجة/Output Power

USB-C : 5.0V = 3.0A (15.0W)
9.0V = 3.0A (27.0W)
12.0V = 2.5A (30.0W)
15.0V = 2.0A (30.0W)
20.0V = 1.5A (30.0W)

PPS : 3.3V-5.9V = 3.0A (17.7W)
5.9-11.0V=2.7A (29.7W)

إجمالي الطاقة الناتجة/Total:

30.0W max

 EN - Class II. AR - الفئة الثانية.

 EN - Direct Current. AR - التيار المستمر.

 EN - Alternating Current. AR - التيار المتردد.

 EN - For indoor use only. AR - للاستخدام داخل المنزل فقط.



Please recycle the package. Thanks !
Merci de recycler cet emballage !

Scan the code quickly to activate your lifetime warranty and discover all the advantages and special offers exclusively for you!



امسح ضوئيًا الرمز بسرعة لتفعيل ضمانك مدى الحياة واستكشف جميع الميزات والعروض الخاصة التي تتّوفر حصريًا من أجلك!

WWW.FORCE-POWER.FR